
ZAPISNIK 

S 8. REDOVNE SJEDNICE SKUPŠTINE 
SAMOBORSKOG SPORTSKOG SAVEZA U MANDATNOM RAZDOBLJU 2022.-2025.  

 

8. redovna sjednica Skupštine Samoborskog sportskog saveza održana je 24.03.2025. godine u 18:30 
sati u holu sportske dvorane Samobor. 

 

Nazočni predstavnici Skupštine: 

R.B. ČLANICA SKUPŠTINE PREDSTAVNIK ZAMJENSKI 

1. Atletski klub Samobor 2007. Filip Kufrin Matija Kikelj 

2. BBK Šišmiš Luka Čanak  

3. Društvo za športsku rekreaciju Samobor Ljiljana Šurbek Bošnjak  

4. Gimnastički klub Samobor Martina Bublić  

5. HPD Japetić  Robert Cvetković  

6. Judo klub  Profectus Samobor Damir Frlić  

7. Judo klub  Samobor Andrea Čižmek Nevenka šančić 

8. Karate klub Bregana Goran Romić  

9. Karate klub Mladost Samobor Vladimir Belak  

10. Karate klub Samobor Darko Šimunec  

11. Konjički klub Mirnovec Franjo Koletić Josipa Koletić 

12. Košarkaški klub Samobor Miro Kelečić Mislav Maroević 

13. Nogometni klub Galgovo Damir Žitković  

14. HNK Kobre Samobor Krunoslav Vrbančić  

15. Nogometni klub Samobor Mario Vojvoda  

16. Nogometni klub Rakov potok Ivan Babić  

17. Nogometni klub Zrinski Mladen Vlahović  

18. Odbojkaški klub Samobor Domagoj Krnić  

19. Orijentacijski klub Japetić Matija Razum  

20. Rukometni klub Rudar Darijo Gaća  

21. Stolnoteniski klub Samobor Krunoslav Znika Damir Matijašec 

22. Parastolnoteniski klub Synergia Samobor Viktor Jozić  
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23. Streličarski klub Samobor Lana Koller Fundelić  

24. Šahovski klub Samobor Željko Fauković  

25. Sportski auto klub Samobor Antun Laušin  

26. Športski plesni klub Samobor Petra Jeričević Anita Matijaščić 

27. Športsko ribolovno društvo Samobor Dražen Martić  

28. Taekwondo klub Koryo Boris Makarun  

29. ČLANICE SAVEZA DUŽE OD 4 GOD. KCIPT Krešimir Mandić  

30. Kickboxing klub TNT Samobor Marko Šintić  

31. Paraatletski klub Samobor Gordana Kosmat  

32. Tenis klub Samobor 1890. Danijela Roščak Ariana Jurjević 

33. Rukometni klub Mladost Sv. Martin Andreja Radeljak Ternjej Danijel Ložnjak 

34. ŽRK Samobor Mladen Katanec  

35. Novoformirane članice Ivica Stanić – Kick klub 
Fortis Domaslovec 

 

36. Judo klub Okami Dubravko Šlatka Kristina Šlatka 

37. Nogometni klub Samoborski otok Krunoslav Husta  

38. Ustanova SOS Martin Komes  

39. Motocross klub TRP Marović Dragutin Marović Marko Marović 

40. Kickboxing klub Fortis Domaslovec Tomo Fabekovec  

 

 

Ostali nazočni: 

1. Tajnica Samoborskog sportskog saveza  Ksenija Slonje 

2. Nadzorni odbor SSS-a      Dragutin Marović, Goran Grdinić, Milan Garašić 

3. Pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti Zrinka Breglec      

4. Predstavnici sredstava javnog priopćavanja Radio Samobor, Glasnik Samobora i Svete Nedelje, Naš 
Samobor 
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D N E V N I   R E D 

1. Otvaranje skupštine i izbor radnih tijela  

1.1 Radnog predsjedništva 

1.2 Verifikacijske komisije 

1.3 Zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika   

2. Izvješće Verifikacijske komisije   

3. Verifikacija zapisnika sa 7. redovne sjednice Skupštine Samoborskog sportskog saveza 

održane 23.12.2024. godine 

4. Usvajanje Financijskih izvješća SSS-a za 2024. godinu 

5. Usvajanje Izvješća o radu i programskog izvješća SSS-a za 2024. godinu 
 

6. Usvajanje Izvješća Nadzornog odbora za 2024. godinu 

7. Usvajanje Izvješća o revizorskom uvidu za 2024. godinu 

8.  Usvajanje konačnog prijedloga raspodjele financijskih sredstava Javnih potreba u sportu 

grada Samobora za 2025. godinu 

9. Pitanja, prijedlozi, informacije  

Sjednicu je otvorio predsjednik Samoborskog sportskog saveza Darijo Gaća, te je pozdravio sve 
prisutne i predstavnike medija i zahvalio se na vjernom praćenju sportskih rezultata naših 
sportaša. Predsjednik govori da su svi s pozivom primili i Dnevni red, te pripadajuće materijale.    
Predsjednik daje dnevni red na glasanje. 

Nakon usvojenog dnevnog reda, predsjednik predlaže predstavnicima u Skupštini Samoborskog 
sportskog saveza izbor Radnog predsjedništva, Verifikacijske komisije,  zapisničara i ovjerovitelje 
zapisnika. 

 
Ad 1. 

U radno predsjedništvo, Verifikacijsku komisiju, za zapisničara, te dva ovjerovitelja zapisnika su 
po prijedlogu predsjednika predloženi: 
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Radno predsjedništvo: 
Darijo Gaća 
Darko Šimunec 
Luka Čanak 
 
Verifikacijska komisija: 
Milan Garašić – predsjednik komisije 
Domagoj Krnić –  član komisije  
Mladen Vlahović – član komisije 
 
Zapisničar: 
Ksenija Slonje 
 
Ovjerovitelji zapisnika: 
Dragutin Marović 
Goran Grdinić 
 

Javnim glasovanjem jednoglasno je usvojena odluka o izboru Radnog predsjedništva, 
Verifikacijske komisije,  zapisničara i ovjerovitelja zapisnika. 

 
Nakon uvida u dokumentaciju svih predstavnika članova Skupštine Samoborskog sportskog 
saveza Verifikacijska komisija (Milan Garašić)  podnio je izvješće Skupštini SSSa, te konstatirao: 

• od ukupno 40 članova Samoborskog sportskog saveza, predstavnike na ovoj sjednici 
imaju 30 člana SSSa. 
 

Zamjenske predstavnike za sjednicu Skupštine odredile su sljedeće članice Samoborskog 
sportskog saveza: Atletski klub Samobor 2007., Judo klub Samobor, Konjički klub Mirnovec, 
Košarkaški klub Samobor, Stolnoteniski klub Samobor, ŠPK Samobor, TK Samobor 1890, 
Rukometni klub Mladost Sv Martin, Judo klub Okami.  
 

Ad 2. 

Pod ovom točkom slijedom navedenog izvješća Verifikacijske komisije predstavnici u Skupštini 
Samoborskog sportskog saveza su javnim glasovanjem, jednoglasno usvojili sljedeće odluke: 

• Komisija konstatira da na sjednici Skupštine SSSa prisustvuje dovoljan broj članova s 
pravom glasa za donošenje pravovaljanih odluka 

• Za donošenje pravovaljanih odluka potrebna je većina glasova nazočnih predstavnika 
članova Skupštine SSSa s pravom glasa, što znači 16 glasova od ukupno nazočnih 30 
glasova  

 

Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
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Ad 3. 

 

Verifikacija zapisnika sa 7. redovne sjednice Skupštine Samoborskog sportskog saveza održane 
23.12.2024. godine 

 
Nema primjedaba niti dopuna na zapisnik, zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

Ad 4. 

Usvajanje Financijskih izvješća SSS-a za 2024. godinu 

Predsjednik konstatira da su sve članice Saveza u prilogu poziva na sjednicu primile i materijale, 
među kojima su i Financijska izvješća SSS-a za 2024. godinu, a koja se sastoje od Računa prihoda 
i rashoda, Bilance, te Bilješki uz predmetne izvještaje, kao popratni dokument.  
 
Točka je jednoglasno usvojena. 
 

Ad 5. 

Usvajanje Izvješća o radu i programskog izvješća SSS-a za 2024. godinu 
 
Predsjednik navodi kako je i Izvješće o radu i programsko izvješće SSS-a za 2024. godinu bilo u 
prilogu poziva na sjednicu, te kako je Judo klub Okami imao digresiju kod podataka na str. 21 
Izvješća i tražio da se klub izuzme iz skupine klubova kojima se sufinanciraju troškovi održavanja 
sportskih objekata. Njihova zamolba je prihvaćena.  
 
 
Točka je jednoglasno usvojena. 

 

Ad 6.  

Usvajanje Izvješća Nadzornog odbora za 2024. godinu 

 
Članovi NO SSS-a sastali su se u prostorijama Saveza 12.03.2025. na sjednici gdje su im bila 
prezentirana Financijska izvješća SSS-a, te cjelokupna dokumentacija Saveza za prethodnu 
godinu. Članovi nisu imali nikakvih primjedbi, te je sastavljeno i potpisano Izvješće Nadzornog 
odbora Skupštini SSSa. 
 
 
Točka je jednoglasno usvojena. 
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Ad 7. 

Usvajanje Izvješća o revizorskom uvidu za 2024. godinu 

Jedan od priloga u materijalima za sjednicu Skupštine SSS-a bilo je i revizorsko izvješće o uvidu u 

financijske izvještaje SSS-a za 2024. godinu. 

Nije bilo nikakvih primjedbi, niti prijedloga. 

 

Točka je jednoglasno usvojena. 
 

 

Ad 8. 

Usvajanje konačnog prijedloga raspodjele financijskih sredstava Javnih potreba u sportu grada 
Samobora za 2025. godinu 

 

Predsjednik obrazlaže kako  je SSS predložilo GV Samobora stavke u financijskom planu za 2025. 
godinu.  Ukupan proračun SSS iznosi 1.300.000,00 €. Nova stavka je pod red. br. 4. Plana 
raspodjele sredstava za program javnih potreba u sportu grada Samobora za 2025., a odnosi se 
na iznos od 50.000,00 € koji je planiran za nabavu opreme, ali ne potpada pod proračun SSS, već 
će Grad samostalno raspisati natječaje na toj stavci i raspodijeliti sredstva direktno klubovima.  

Frlić: Danas je primio odgovor na žalbu Karate kluba Samobor i pita da li je to stav i samog SSSa? 
Šimunec odgovara da nije.  

Frlić: Nije zadovoljan rokom kada je dobio sve materijale za ovu skupštinu i tvrdi da bodovanje 
klubova nije provedeno za svaki pojedini sport i na koji se način vršila raspodjela sredstava. Tvrdi 
kako nije provedena dobra kategorizacija I. razreda sporta. Tvrdi da to sve izlaže zbog dobrobiti 
samoborskog sporta i klubova. Nabraja svoje kategorizirane sportaše i tvrdi da se u Judo klubu 
Profectus izvrsno radi i sa seniorima. Poziva prisutne da odbace ovaj dokument i ne prihvate 
ovakvu javnu raspodjelu SSSa. 

Predsjednik odgovara: postojeći kriteriji su kriteriji koji su doneseni 2023. za razdoblje 2023.-
2025. Svi smo svjesni problema koji su prisutni u njima i zahtijevaju doradu. Moram napomenuti 
raspodjelu sredstava od 2022. godine i to da je ovaj saziv Saveza promijenio stvar, te se u 5 
sportova iz I. razreda sporta umanjilo sredstva, kako bi se dodijelilo II. razredu sportova. Od svih 
navedenih sportova sredstva su smanjena nogometu, karateu, košarci i rukometu, jedino se nije 
diralo u sredstva namijenjena judu, ček više judo klubovima su se ukupna sredstva povećala (na 
7,74%). 

Kriteriji su napravljeni kako su napravljeni, a to je da sportovi u kojima ima više klubova interno 
dogovore bodovanja i da se samostalno međusobno dogovore, a tu se SSS nije miješao. 

Bodove su priložili svi klubovi, gdje se vidjelo da JK Samobor ima najviše bodova, a međusobni 
dogovor između klubova u judu nije bio moguć. Komisija za raspodjelu sredstava proučila je 
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prigovor JK Samobor i uočila da je nekoliko sportaša JK Profectus istekla kategorizacija. Zbog 
bolje pozicije JK Samobor ulazi u grupu klubova nositelja kvalitete. 

Budući da je svaki sport i klub organizam za sebe i ne mogu se uspoređivati, svakako je da se 
kriteriji moraju mijenjati i dorađivati. 

Revizorska kuća je samo potvrdila da SSS radi transparentno i prof Čustonja je u strategiji sporta 
potvrdio da su materijalni troškovi samog SSS minimalni, niti 6%. 

Šlatka: stavovi JK Profectus su stavovi samo tog kluba. Morat će se složiti s predsjednikom, JK 
Okami je nakon 6 god stažiranja dobio pravo participiranja u raspodjeli JP i punopravan je član 
Saveza, ali se isto tako slaže s predsjednikom da se kriteriji trebaju razraditi i utvrditi kako treba. 

Frlić: na što SSS i s kojim pravom troši tolike novce koji su iskazani u financijskom izvješću pod 
stavkom Materijalni rashodi, jer kao ekonomist zna čitati izvješća i traži objašnjenje kako se to 
nenamjenski troše novci Saveza. 

Predsjednik pokušava objasniti gosp Frliću da su na toj stavci objedinjeni svi materijalni rashodi 
Saveza prema pozicijama i prema bruto bilanci, te da su tu svi troškovi redovnog djelovanja 
Saveza. 

Čanak: gosp Frlić je gledao ukupan zbroj stavke djelovanja saveza u financijskom izvješću 
(materijalni rashodi), a u koje ulaze, kao najveća stavka, troškovi zdravstvenih usluga (liječnički 
pregledi sportaša) i troškovi najmova dvorana klubova koji ih koriste, a plaća Savez SOS-u. 

Gosp Frliću je predloženo da dođe u Savez kako bi mu se cijela problematika financijskih 
izvještaja razjasnila. 

Razum: zahvaljuje na svemu što SSS radi, vidi se da se trudi raditi, samo pitanje za Orijentacijski 
klub Japetić. Smatra da OK Japetić mora prijeći iz specifičnih sportova u I. razred sporta. Na koji 
način bi se moglo osigurati više sredstava za OK Japetić. Također smatra da se kriteriji trebaju 
doraditi i prilagoditi specifičnostima pojedinih sportova. 

Predsjednik smatra da su rezultati OK Japetić izvanredni i da klub radi izvrsno, ali kriteriji za 
bodovanje će se mijenjati i novom sazivu predsjedništva će biti zadatak da ih ispravi. Imamo 
ideju kako razlučiti specifične programe i natjecateljski sport. Novi kriteriji će pokušati pomiriti 
sve sportove, odnosno prebačaj iz specifičnih u natjecateljske sportove. 

Razum: ne zadovoljava ga baš odgovor, ali ako predsjednik obećava, drži ga za riječ. Na zadnjem 
natjecanju od 30 natjecatelja njih 28 ih je donijelo medalju. Iskreno se nada da će sljedeće 
godine biti bolje. 

Koller: nije mi jasno kako se daje obećanje unaprijed. Zanima me kako više klubova ima manje 
izračunate bodove, kao i njen klub za 4 boda. Raspored sredstava za održavanje je iskazan 
približno potrebama klubova, a htjela bi napomenuti kako MCK Marović ima privatni teren 
kojemu se daje za održavanje.  

Predsjednik: svaki sport ima svoje specifičnosti, a sredstva za II. razred sporta se dijele na 80% za 
trening, natjecanja i stručni rad i 20% na održavanje objekta i infrastrukture. Mnogo je klubova 
koji sami moraju održavati svoje terene i infrastrukturu i treba im se na taj način pomoći. SSS 
nastoji sve zadovoljiti, a za Streličarski klub se Predsjednik bori od kada je došao na to mjesto i 
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prema evidenciji Saveza Streličarski klub Samobor dobio je prilično velik iznos sredstva u 
razdoblju od 2018. do 2022. godine, te što se tiče bodovanja, gđa Koller je naknadno dostavila 
novo bodovanje za svoj klub, kada su rokovi već bili zaključeni.  

Marko Marović: samo bih primijetio da se cijelo vrijeme priča o privatnim stazama nekih 
klubova, a mi bi kao klub bili sretni da možemo koristiti gradski teren. Naš klub vrlo dobro radi i 
na taj način financira ostatak troškova što mu je nedostatno za djelovanje. 

Koller: Streličarski klub Samobor nema dobre uvjete za rad, pa su nam neki sportaši otišli.  

Predsjednik moli gđu Koller da dođe na sastanak u Savez kako ne bi zadržavali vrijeme na 
Skupštini i da probamo naći rješenje. 

Šimunec: pokušao bih objasniti kako se donosi raspored JP. Dobije se okvir Grada u kojem su 
gabariti i koje SSS ne može mijenjati, već u vrlo kratkom vremenu napraviti svoj financijski plan 
prema dobivenim smjernicama. Nakon usvajanja na GV, otvara se natječaj za raspodjelu JP i 
tada članice SSS kandidiraju putem SOM aplikacije.  

Maroević: ponovit ću jedan dio svoje rasprave na javnoj raspravi na predstavljanju Strategije u 
sportu grada Samobora 2025.-2030.  Budimo svjesni da u Gradu imamo dobrog sugovornika i na 
tome treba raditi i ustrajati. U Strategiji sporta, koja je pokrenuta na inicijativu SSS, je 
predviđeno da se zaposli više profesionalaca u sportu i trebamo se truditi da se status sporta 
izjednači sa statusom kulture. Trebali bismo gledati skupno i svi zajedno za veći boljitak cijelog 
samoborskog sporta. Kriteriji nisu savršeni, kao ni Strategija sporta, ali na tome se treba raditi i 
dorađivati. Predsjedništvo SSSa su volonteri i volontiraju svojim radom i treba im odati 
priznanje, kako bi u budućnosti i u konačnici svima bilo bolje. 

 

Točka je usvojena s 25 glasova , protiv 4, suzdržan 1. 
 

Ad 9. 

Pitanja, prijedlozi, informacije  

Predsjednik izlaže da se Strategija sporta, koja je prihvaćena od strane GV, nalazi u fazi akcijskog 

plana, te je mišljenja da će taj dokument ići što prije. Obećavajuće je da se u samom dokumentu 

predviđa zaposlenje više zaposlenika (profesionalnih trenera), povećanje financiranje Saveza, te 

održavanje, odnosno izgradnja novih infrastrukturnih objekata i trenažnih prostora (rješavanje 

kroz stalno spominjanje vojnih hangara) 

Na dobrom smo putu, ima problema, ali moramo biti ponosni s rezultatima naših sportaša i 

klubova. 

Predsjednik daje riječ pročelnici Breglec: nužno je voditi ovakve rasprave, otvorene, 

transparentne i konstruktivne, problemi se rješavaju na onoj razini na kojoj se i pojavljuju. 

Prema Zakonu o sportu sredstva raspoređuje sportska zajednica i to se ovdje čini na 

transparentni način. Zahvaljuje se na sudjelovanju svih članica u izradi Strategije sporta i sama 
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mogućnost da se na zreli način suočimo s rezultatima i problemima koji su iznijeti u Strategiji, ali 

pokazala je i na koji se način ti problemi mogu riješiti. Način na koji smo svi zajedno pristupili je 

vrlo dobar i predstoji nam osnovati Povjerenstvo za praćenje provedbe same Strategije. Želim 

samoborskim klubovima puno sportskih uspjeha.  

Bošnjak: zahvaljujem se Gradu i Savezu, strategija je super, ali je promakla rekreacija. Prema 

Zakonu o sportu postoje razlike između rekreacije i natjecateljskih klubova. 

Breglec: rekreacija se provači kroz cijelu Strategiju, kroz infrastrukturu, organizaciju, i ostale 

domene sporta. 

Matijašec: SSS ima puno posla u budućoj kategorizaciji. Sport je jedan, bilo rekreativan ili 

natjecateljski. Postoji vertikalna i horizontalna kategorizacija.  

Budući da više nije bilo pitanja, prijedloga i primjedaba, predsjednik se zahvaljuje svima na 

dolasku i sudjelovanju, te zaključuje sjednicu Skupštine SSS. 

 

Sjednica je završila u 19:50 sati. 

 

    Zapisničar:        Predsjednik: 

    Ksenija Slonje                    Darijo Gaća 

 

 

Ovjerovitelji zapisnika: 

Dragutin Marović  _________________________________ 
 
Goran Grdinić         _________________________________ 


